



ENGLISH DEPARTMENT

Academic year 2021-2022

**READING PROGRAM ANNOUNCEMENT**

Dear parents,

As part of our curriculum review at APS, we have identified 'reading' as a key area for development and will be included in the school's strategic development plan. This is the reason why we have chosen Scholastic reading Program to be an essential part of our curriculum leading towards the excellence and improvement in reading fluency and comprehension. As the largest children's book publisher in the world, Scholastic is entrusted with the promotion of literacy through books for millions of kids of all ages and reading levels.



A child's reading skills are important to their success in school as they will allow them to access the breadth of the curriculum and improve their communication and language skills. In addition, reading can be a fun and imaginative time for children, which opens doors to all kinds of new worlds for them.

**Why is reading so important?**

Studies show that reading for pleasure makes a big difference to children's educational performance. Likewise, evidence suggests that children who read for enjoyment every day not only perform better in reading tests than those who do not, but also develop a broader vocabulary, increased general knowledge and a better understanding of other cultures.

In fact, reading for pleasure is more likely to determine whether a child does well at school than their social or economic background.

### **What difference can I make as a parent?**

You can make a huge difference! Parents are the most important educators in a child's life – even more important than their teachers – and it is never too early to start reading together.

Through hearing stories, children are exposed to a wide range of words. This helps them build their own vocabulary and improve their understanding when they listen, which is vital as they start to read. It is important for them to understand how stories work too. Even if your child does not understand every word, they will hear new sounds, words and phrases which they can then try out, copying what they have heard.

Irrespective of whether your child is only just beginning to learn to read or whether they are fluent, you can play an important role in helping to keep them interested in books. Find out what interests them, help them to find books that will be engaging and fun, and spend time reading the books together.

### **Our reading Mission**

Our mission in APS is to help children learn to read and love to read. We believe that independent reading is a critical part of children's learning and growth. With support from teachers, parents, and schools, children choose from Scholastic the books they want to read, and discover the pleasure and power of reading. Finding the right book at the right time can light an emotional spark within children that motivates them to read more, understand more, and read joyfully.

***When that happens, the world opens. Everything becomes possible.***

***Kindly watch the video attached to this letter to better understand how to access your child's account with the Scholastic. If you have any additional questions, approach your child's teacher or a reading coach to assist you with any query you might have.***

Regards,

English Department Team

السادة أولياء الأمور الكرام،

كجزء من مراجعة مناهجنا في APS ، فقد حددنا "القراءة" كمجال رئيسي للتطوير وتم تضمينها في خطة التطوير الإستراتيجي للمدرسة. هذا هو سبب اختيارنا لبرنامج القراءة سكلولاستيك Scholastic ليكون جزءًا أساسيًا من مناهجنا الدراسية مما يؤدي إلى التميز والتحسين في إتقان القراءة والفهم. بصفتها أكبر ناشر لكتب الأطفال في العالم ، تم تكليف Scholastic بالترويج لمحو الأمية من خلال الكتب لملايين الأطفال من جميع الأعمار ومستويات القراءة.

تعتبر مهارات القراءة لدى الأطفال مهمة لنجاحهم في المدرسة لأنها ستسمح لهم بالوصول إلى المنهاج الموسع وتحسين مهارات الاتصال واللغة لديهم. بالإضافة إلى ذلك ، يمكن أن تكون القراءة وقتًا ممتعًا وخيالًا للأطفال ، مما يفتح لهم الأبواب أمام العولمة.

### لماذا تعد القراءة مهمة جدًا؟

تشير الدراسات إلى أن القراءة من أجل المتعة تحدث فرقًا كبيرًا في الأداء التعليمي للأطفال. وبالمثل ، تشير الدلائل إلى أن الأطفال الذين يقرؤون للاستمتاع كل يوم لا يؤديون أداءً أفضل في اختبارات القراءة من أولئك الذين لا يفعلون ذلك فحسب، بل يطورون أيضًا مفردات أوسع ، ويزيدون من المعرفة العامة ويفهمون الثقافات الأخرى بشكل أفضل.

في الواقع ، من المرجح أن تحدد القراءة من أجل المتعة ما إذا كان الطفل يعمل جيدًا في المدرسة بغض النظر عن خلفيته الاجتماعية أو الاقتصادية.

### ما الفارق الذي يمكنني فعله كولي أمر؟

يمكنك أن تحدث فرقًا كبيرًا! الآباء هم أهم المعلمين في حياة الطفل - حتى أكثر أهمية من معلمهم - وليس من السابق لأوانه البدء في القراءة معًا.

من خلال سماع القصص ، يتعرض الأطفال لمجموعة واسعة من الكلمات. يساعدهم هذا في بناء مفرداتهم الخاصة وتحسين فهمهم عندما يستمعون ، وهو أمر حيوي عندما يبدأون في القراءة. من المهم بالنسبة لهم فهم كيفية عمل القصص أيضًا. حتى لو لم يفهم طفلك كل كلمة ، فسوف يسمعون أصواتًا وكلمات وعبارات جديدة يمكنهم بعد ذلك تجربتها ، ونسخ ما سمعوه

بصرف النظر عما إذا كان طفلك قد بدأ للتو في تعلم القراءة أو ما إذا كان يتقن القراءة ، يمكنك أن تلعب دورًا مهمًا في المساعدة على إبقائه مهتمًا بالكتب. اكتشف ما يثير اهتمامهم ، وساعدهم في العثور على كتب جاذبة وممتعة ، وقضاء الوقت في قراءة الكتب معًا

### مهمة القراءة لدينا

مهمتنا في APS هي مساعدة الأطفال على تعلم القراءة وحب القراءة. نعتقد أن القراءة المستقلة جزء مهم من تعلم الأطفال ونموهم. بدعم من المعلمين وأولياء الأمور والمدارس ، يختار الأطفال من الكتب الدراسية التي يرغبون في قراءتها من Scholastic ، ويكتشفون متعة القراءة وقوتها. يمكن أن يؤدي العثور على الكتاب المناسب في الوقت المناسب إلى إشعال شرارة داخل الأطفال تحفزهم على حب القراءة أكثر وفهم المزيد والشعور بالسعادة.

عندما يحدث ذلك ، يفتح العالم. كل شيء يصبح ممكنًا. يرجى مشاهدة الفيديو المرفق بهذه الرسالة لفهم كيفية الوصول إلى حساب طفلك مع Scholastic بشكل أفضل. إذا كانت لديك أي أسئلة إضافية ، فاتصل بمعلم طفلك أو مدرب القراءة لمساعدتك في أي استفسار قد يكون لديك.